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ANKARA KALESI'NDE 
TARIHI DOKUNUŞ 

 
Ankara Büyükşehir 

Belediyesi, 
Ankara Kalesi'nin 

tarihi dokusunu 
koruyarak 

restorasyon 
çalışmalarını 

2025 Mart’a kadar 
tamamlayacak.

Ankara Büyükşe-
hir Belediyesi (ABB), 
Ankara Kalesi’nin 
tarihi surlarını 
koruyarak geleceğe 
taşımak amacıyla 
başlattığı kapsamlı 
onarım çalışmala-
rına hız kesmeden 
devam ediyor. ABB, 

Avrupa’dan özel ola-
rak getirilen malze-
melerle, sur duvar-
larındaki çatlakları 
onarıyor ve kalenin 
yapısal bütünlüğü-
nü sağlamak için 
bilimsel yöntemlerle 
restorasyon gerçek-
leştiriyor. 3'DE

    

AK Parti Şanlıurfa Millet-
vekili ve Yozgatlı hemşehri-
miz Bekir Bozdağ, AK Parti 
Harran 8. Olağan Kongresi'ne 
katılarak kongrenin coşku ve 
heyecanla gerçekleştirildiğini 
belirtti. 
    Bozdağ, kongreye milletve-
killeri Abdülkadir Emin Önen, 
Abdurrahim Dusak, Mehmet 
Ali Cevheri, Cevahir Asuman 
Yazmacı, Hikmet Başak, 
MKYK üyeleri İbrahim Halil 
Yıldız, Mehmet Ali Kurt, İl Baş-
kanı Mehmet İlhami Günbegi 
ve çok sayıda teşkilat mensu-
bunun katıldığını ifade etti. 
    Bozdağ, açıklamasında 
şunları söyledi: 

“AK Parti Harran 8. Olağan 
Kongremizi, ilk günkü coşku 
ve heyecanla gerçekleştirdik. 

  Kongremize katılan tüm 
milletvekillerimize, MKYK 
üyelerimize ve teşkilat 
mensuplarımıza teşekkür 
ediyorum.

 Harran İlçe Başkanlığına 
seçilen Mahmut Güneş ve yö-
netim kurulu üyelerini tebrik 
ediyor, başarılar diliyorum. 
Durmak yok, yola devam. 
Umudun, İcraatın, Geleceğin 
Adı AK Parti!” 
Kongre, partiye olan destek 
ve heyecanı bir kez daha 
gözler önüne serdi. 

HABER MERKEZİ

Harran’da Bekir 
Bozdağ rüzgarı

       

Yozgat Sarıkaya Hasbek Derne-
ği, 19. Arabaşı etkinliğini coşkuyla 
yapıldı.  
   Yozgatlı Dernekler Federasyo-
nu'na bağlı Yozgat Sarıkaya Hasbek 
Derneği, bu yıl 19.'su düzenlenen 
Arabaşı Etkinliği ile hemşehrilerini bir 
araya getirdi. Etkinlik, Kur’an-ı Kerim 
tilavetiyle başladı ve büyük bir coşku 
ile devam etti. 
Hasbekliler, Arabaşı etkinliğinde 
buluştu 
     Yozgat’ın Sarıkaya ilçesine bağlı 
Hasbek Köyü'nden yıllar önce Anka-
ra’ya göç eden hemşehriler, düzenle-
dikleri etkinlik ile göz doldurdu.   

  Etkinlikte Yozgatlı sanatçılar sahne 
alırken, müzik, eğlence ve kültür adı-
na renkli görüntüler oluştu. Selahattin 
Bölük, Serhat Bölük gibi ünlü sanatçı-
lar da etkinlikte yer aldı. 
     Hasbek Köyü'nün insanları, "Has 
Karakterli Hasbekliler" olarak tanınan 
vatansever ve gönlü güzel insanlar 
olarak tanınıyor. Bu yılki etkinlik, Has-
beklilerin Yozgat’a ve kültürlerine olan 
bağlılıklarını bir kez daha gösterdi.   

  Etkinlik, Yozgat’ın eğitimli insanları 
ve kültür-sanat programlarının usta 

sunucusu gazetemiz köşe yazarı Ga-
zeteci Rıfat Çakır tarafından sunuldu. 
Etkinlikte Arabaşı, yöresel halk oyun-
ları, Türküler ve şiirler ile katılımcılara 
unutulmaz bir gece yaşatıldı. Prog-
ramda, Hasbekliler'in misafirperverliği 
ve Yozgat’a olan bağlılıkları ön plana 
çıkarken, etkinlik Ankara’daki tüm mi-
safirler tarafından hayranlıkla izlendi.

 
     BİRLİK VE BERABERLİĞİ 

 GÜÇLENDİRMEK İÇİN BU 
 ETKİNLİKLERİ DÜZENLİYORUZ 

     Etkinlikte bir konuşma yapan Der-
nek Başkanı Yusuf Bedo, Ankara’da 
böyle bir derneğin bulunmasının 
önemine vurgu yaptı ve hemşehrile-
rini bir araya getirmek adına bu tür 
etkinliklerin düzenlenmesinin birlik ve 
beraberliği güçlendirdiğini belirtti.

 
     ARABAŞI VE ÇAY İKRAMIYLA 

 ETKİNLİK SON BULDU 
     Program sonunda katılımcılara ara-
başı ve çay ikram edilerek, hemşeh-
riler birbirleriyle sohbet etme fırsatı 
buldu. Etkinlik, büyük bir başarı ile 
tamamlandı ve katılımcılar memnuni-
yetle ayrıldı. HABER MERKEZİ

Yozgat Şölenine 
İmza Attılar

YOZGATLI GURBETÇILERDEN  
VIYANA’DA BIRLIK MESAJI!

Avusturya Viya-
na'da faaliyet gös-
teren Zafer Camii 
Derneği, geleneksel 
programlarına devam 
ederek, Yozgatlı 
gurbetçilerin büyük 
bir coşkusu eşliğinde 
yeni sezon açılışı-

nı gerçekleştirdi. 
Dernek üyeleri, bu 
anlamlı etkinlikte 
birlik ve beraberliğin 
önemini bir kez daha 
vurgulayarak, top-
lumsal dayanışmanın 
gücünü gözler önüne 
serdi. 3'DE

Keçiören’de Yerli 
Malı Haftası 

Her yıl aralık ayının 
ikinci haftasında 
kutlanan Yerli Malı 
Haftası, Keçiören 
Belediyesi eğitim 
merkezlerinde ço-
cuklar ve ailelerin 
katılımıyla renkli 

etkinliklerle kutlandı. 
Bu özel hafta, küçük 
yaşlardaki çocuklara 
tutumlu olma, birikim 
yapma ve yerli ürün-
lerin tüketimini teşvik 
etme amacı güdüyor. 
2'DE

Ankara Büyükşehir 
Belediyesi (ABB), 
Birleşmiş Milletler 
Çocuklara Yardım 
Fonu (UNICEF) ve 
Türkiye Ekonomik ve 
Sosyal Etüdler Vakfı 
(TESEV) iş birliğiyle, 
"Çocuk Odaklı Afet Risk 

Azaltımı Hazırlanması 
Çalıştayı" düzenledi.  

  Çalıştayda, afetlere 
hazırlık ve afet sonrası 
yapılması gerekenler 
üzerine çocukların 
bakış açısıyla öneriler 
ve beklentiler tartışıldı. 
2'DE

Afetlere Hazırlık Için 
Fikirlerini Paylaştı

Mamak Belediye 
Başkanı Veli Gündüz 
Şahin, West Send-
romu hastalığına 
yakalanan 6 yaşında-
ki Taha Emir Kaşçı 
için yapılan yardım 
çağrısına kayıtsız 
kalmadı. Geçtiğimiz 

Kasım ayında, sosyal 
medyadan yardım 
isteyen anne Emine 
Kaşçı'nın talebine du-
yarlı yaklaşan Başkan 
Şahin, aileyi Boğaziçi 
Mahallesi’ndeki evle-
rinde ziyaret ederek 
destek olmuştu. 4'DE

Başkan Şahin Yardım 
Çağrısına Kayıtsız Kalmadı

Mamak Belediye 
Başkanı Veli Gündüz 
Şahin, CHP Ma-
mak İlçe Başkanlığı 
tarafından düzenle-
nen "Parti Programı 
Yenileme Danışma 

Kurulu" toplantısı-
na katıldı. Toplantı, 
partinin yeni dönem 
hedefleri ve çalışma 
prensiplerinin ele 
alındığı verimli bir 
buluşma oldu. 4'DE

Mamak'ta CHP'nin 
Gücünü Artıyor!
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Her yıl aralık ayının ikinci haftasında kutla-
nan Yerli Malı Haftası, Keçiören Belediyesi 
eğitim merkezlerinde çocuklar ve ailelerin 
katılımıyla renkli etkinliklerle kutlandı. Bu özel 
hafta, küçük yaşlardaki çocuklara tutumlu 
olma, birikim yapma ve yerli ürünlerin tüketi-
mini teşvik etme amacı güdüyor.

 
     ÇOCUKLARIN 

 GÖSTERİLERİ İLGİ ÇEKTİ 
     Keçiören Belediyesi tarafından düzenlenen 
programda, çocuklar kendi yaptıkları karton 
şapkaları takarak günün anlam ve önemine 

uygun şiirler okudu. Ardından, çocuklar ve 
büyükler hep birlikte çeşitli oyunlar oynayarak 
eğlenceli anlar yaşadılar. Etkinlik sonunda, 
hazırlanan yerli yiyecekler ve içecekler katı-
lımcılarla paylaşıldı. 
     Yerli Malı Haftası, çocuklara yerli üretimin 
önemini aşılamak ve tasarruf bilincini artırmak 
amacıyla her yıl coşku içinde kutlanmaya 
devam ediyor. 

Keçiören Belediyesi, bu tür etkinliklerle 
çocukların erken yaşta bu değerleri öğrenme-
lerine katkı sağlamayı sürdürüyor. 

HABER MERKEZİ

Keçiören’de Yerli 
Malı Haftası 

Yenimahalle Belediyesi’ne 
Kalite Onayı

Yenimahalle Belediyesi, 11-12 Aralık 
tarihlerinde yapılan tetkik toplantıları 
sonucunda, Kalite Yönetim Sistemi 
ISO 9001:2015 belgesinin devamlılığı-
nı sağladı. Belediye meclis salonunda 
gerçekleştirilen Kalite Yönetim Sis-
temi 2. Gözetim Tetkiki toplantısına, 
Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi 
Yaşar, Başkan Yardımcıları Ferudun 
Güngör ve Ebru Sarıdoğan, Yönetim 
Sistemleri Temsilciliği ve birim mü-
dürleri katıldı.

 
     BAŞKAN YAŞAR: "İLKEMİZ 

 TARAFSIZLIK VE VERİMLİLİK" 
     Toplantıda konuşan Yenimahalle 
Belediye Başkanı Fethi Yaşar, bele-
diyenin hizmet kalitesinin her geçen 
gün arttığını belirterek, "Devletin 
denetim mekanizmalarının amacı, 
vatandaşa sunulan hizmetin doğrulu-
ğunu ve uygunluğunu araştırmaktır.   

  Eksiğimiz varsa, bu eksikleri 
gidermekle yükümlüyüz. Göreve gel-
diğim günden bu yana hukuka dayalı 
olmayan hiçbir işlemin uygulanma-
sına izin vermedim. Bu nedenle ku-
rumumuz hakkında herhangi bir so-
ruşturma açılmamıştır. Asıl görevimiz 
halkın vergilerini halka hizmet olarak 
aktarmaktır," dedi. Başkan Yaşar, 
Yenimahalle Belediyesi’nin, kurumsal 
bir yapıya kavuştuğunu vurgulayarak, 

idarede tarafsızlık ve kaynaklarda 
verimlilik ilkesiyle çalışmaya devam 
edeceklerini ifade etti.

 
     GEÇMİŞ YILLARA GÖRE CİDDİ 

 FARKLILIKLAR VAR 
     TSE Kalite Yönetim Sistemi Baş 
Tetkikçisi Reşit Yazıcıoğlu, tetkik 
sırasında hiçbir sorunla karşılaşma-
dıklarını belirterek, "Yenimahalle 
Belediyesi'nde gerçekleştirdiğimiz 
kalite yönetim sistemi gözetim tetkiki-
ni tamamladık. Bütün birimleri ziyaret 
ettik ve geçmiş yıllara göre ciddi 
farklılıklar gözlemledik. Önemli olan 
bu sürecin devam etmesi ve hizmet 
kalitesinin yıldan yıla artırılmasıdır.   

  Belediyelerde, vatandaşa sunulan 
hizmetin sağlıklı ve kaliteli bir şekilde 
verilmesi büyük önem taşıyor," dedi.

 
     KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ 

 BELGESİNİN DEVAMI 
     Yenimahalle Belediyesi, Kalite 
Yönetim Sistemi ISO 9001:2015 bel-
gesinin devamını sağlayarak, hizmet 
kalitesini daha da artırmayı hedefliyor.  

  Başkan Yaşar ve ekibi, vatandaş-
ların memnuniyetini en üst düzeyde 
tutmayı amaçlayan çalışmalarıyla, 
belediye hizmetlerinde verimlilik 
ve şeffaflık anlayışını pekiştirmeye 
devam ediyor. HABER MERKEZİ

Ankara Büyükşehir 
Belediyesi (ABB), Birleşmiş 
Milletler Çocuklara Yardım 
Fonu (UNICEF) ve Tür-
kiye Ekonomik ve Sosyal 
Etüdler Vakfı (TESEV) iş 
birliğiyle, "Çocuk Odaklı 
Afet Risk Azaltımı Hazırlan-
ması Çalıştayı" düzenledi.  

  Çalıştayda, afetlere 
hazırlık ve afet sonrası ya-
pılması gerekenler üzerine 
çocukların bakış açısıyla 
öneriler ve beklentiler 
tartışıldı. Çalıştay sonunda 
oluşturulacak eylem planı, 
ilgili kamu kurum ve kuru-
luşlarıyla paylaşılacak.

 
     AFETLERE HAZIRLIK 

 ÇOCUKLARLA ELE  
 ALINDI 

     Üç gün süren çalıştay, 
belediye yöneticilerinin ka-
tıldığı iç paydaş toplantısı-
nın ardından, kentteki kamu 
kurum ve kuruluşlarının, 
sivil toplum örgütlerinin, 
üniversitelerin ve özel sek-
tör temsilcilerinin katılımıyla 
yapılan dış paydaş toplantı-
sıyla devam etti. Çalıştayın 
üçüncü gününde ise ABB 
Çocuk Meclisi üyeleri, 
afetlere karşı daha güvende 
olmak için fikirlerini paylaş-
tı. Çocukların önerileri ve 
beklentileri, afetlere karşı 
alınacak önlemleri şekillen-
direcek. 
     Kadın ve Aile Hizmetleri 
Daire Başkanı Burcu Kurt 
Çiçek, çalıştayın önemine 
dikkat çekerek, "Öncelikli 
amacımız çocuk dostu kent 

olabilmek. Afet durumunda 
çocukların önceliklerini 
tartışıyoruz ve çıkan raporu 
eylem planına dönüştü-
rerek diğer kurumlarla 
paylaşacağız," dedi. 
     Afet İşleri Daire Baş-
kanı Özkan Erel ise, afet 
eğitimlerinin çocuk yaşta 
başlaması gerektiğini vur-
gulayarak, "Afetlere hazır-
lıklı olma eğitimlerini okul 
öncesi dönemde başlatmak 
için çalışmalar yapıyoruz. 
Eğitimlerin sürekliliğini 
sağlamak için bu konuda 
çocuklarımıza yönelik ça-
lışmalara devam edeceğiz," 
diye konuştu.

 
     EĞLENCELİ VE 

 ÖĞRETİCİ BİR 
 ETKİNLİK 

     Çalıştayda fikirlerini pay-
laşan çocuklardan Efe Tatlı, 
“Afetlerde çocukların nasıl 
etkileneceği ve ne yapa-
cakları konusunda bilgi alış-
verişi yaptık. Çok eğlenceli 
bir etkinlikti” dedi. Zeynep 
Ebrar Demir ise, "Afetten 
korunmanın yollarını bize 
çok güzel anlattılar. Biz de 
sellerle alakalı bir pankart 
hazırladık. Çok eğlenceliy-
di," ifadelerini kullandı. 
     Çalıştayın sonunda, 
çocukların afetlere hazır-
lık konusunda farkındalık 
kazandığı ve afet risklerini 
azaltmaya yönelik çözüm 
önerilerini sunduğu bir 
eylem planı hazırlanarak, 
kamu kurumlarıyla paylaşı-
lacak. HABER MERKEZİ

Afetlere Hazırlık Için 
Fikirlerini Paylaştı

Keçiören Belediye Konserva-
tuarı Türk Sanat Müziği Korosu, 
Türk müziğinin efsane ismi Zeki 
Müren’i anmak amacıyla bir 
anma programı düzenledi.   

  Etkinlik, saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı'nın okunmasının 
ardından başladı. 

Zeki Müren’e ait bir mini bel-
geselin de gösterildiği program-
da, ünlü sanatçının en sevilen 
şarkıları seslendirildi. 

Hasan Eylen şefliğinde gerçek-
leştirilen konserin açılış şarkısı, 
Zeki Müren’in bestelediği ilk 
şarkılarından biri olan "Zehretme 
Bana Hayatı Cananım" oldu.   

  Ardından "Şimdi Uzaklar-
dasın", "Bir Demet Yasemen", 
"Gözlerinin İçine Başka Hayal 
Girmesin" ve "Düğün Gecesi" 
gibi unutulmaz eserler de katı-
lımcılarla buluştu.

 Program, müzikseverlerin 

yoğun ilgisiyle karşılandı ve 
eğlenceli anlarla devam etti.  
Konserin sonunda Keçiören Be-
lediyesi Başkan Yardımcısı Sel-
çuk Karadağ, tüm koro adına şef 
Hasan Eylen’e çiçek takdiminde 
bulunarak, başarılı performans 
için teşekkür etti. 
     Zeki Müren’in şarkılarının yan-
kılandığı bu özel anma programı, 
katılımcılara unutulmaz bir gece 
yaşattı. HABER MERKEZİ

Zeki Müren Sevilen 
Şarkılarıyla Anıldı
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Yozgat'ta Şehr-i Huzur 
Mahallesi Kuruluyor

     Türkiye’nin  
huzur şehri 
Yozgat’a yapıla-
cak olan Şehr-i 
Huzur evleri için 
Belediye başkanı 
Kazım Arslan’ın 
başkanı olduğu 
Şehr-i Huzur 
yapı kooperatifi 
üye kayıtları bu 
ay sonuna kadar 
devam ediyor. 
Huzur şehr-i 
Yozgat büyüyor, 
gelişiyor. Birlik-
te  huzur içinde 
yaşayalım.
     Belediye 
meclis üye-
si Mehmet Dişli’yle birlikte 
Yozgatımızın başarılı beledi-
ye başkanı Dr Kazım Arslan’ı 
makamında  ziyaret ettik. 
Dr Kazım Arslan’ın kahvesini 
içtik. 
    Kendisiyle sohbet ettik.9ay 
önce görevi devralan Arslan 
Belediyeyi borçla devraldı-
ğını bu borçların bir bölümü 
maliye ve Sosyal Güvenlik 
kurumuna olduğunu anlattı. 
Belediyemizin borcunun bü-
yük bir bölümünü ödediğini, 
belediyenin hizmetleri aralık-
sız devam ettiğinide vurgula-
dı. Ve şöyle devam etti.
     Dr. Kazım Arslan, “Şehr-i 
Huzur evleri benim en büyük 
hayalim.”
     Yozgat Belediye Başkanı 
Dr. Kazım ARSLAN, Şehr-i 
Huzur projesi kapsamında 
başlatılan çalışmalara dair 
önemli açıklamalar yaptı.
     Belediye başkanı  Dr. Ka-
zım ARSLAN, Yozgat'ın geli-
şimine katkı sağlayacak olan 
bu prestijli konut projesinin 
son durumu hakkında bilgi 
verirken, hemşehrilerimize 
verdikleri sözleri yerine getir-
me kararlılığını bir kez daha 
vurguladı.

     "YENİ BİR YAŞAM 
     ALANI İNŞA 
     EDİYORUZ"
     Başkan Dr. Kazım ARS-
LAN, açıklamasında seçim 
döneminde söz verdikleri gibi 
Yozgat'ta yeni bir şehirleşme 
alanı oluşturma hedefinde 
olduklarını belirtti. 
    Yozgat'ın doğal yapısına 
dikkat çeken başkanımız, iki 
dağ arasındaki kısıtlı alan-
lardan çıkarak şehre yeni 
ve modern bir yaşam alanı 
kazandıracaklarını ifade etti. 
Şehr-i Huzur projesinin bu 
hedef doğrultusunda önemli 
bir adım olduğunu söyleyen 
başkanımız, bölgenin gele-
cekte Yozgat halkı için ideal 
bir yerleşim yeri olacağını 
müjdeledi.İNŞAAT ÇALIŞMA-
LARI HIZLA İLERLİYOR

     Temele hazırlık 
betonunun atılmaya 
başlandığını duyuran 
Başkanımız Dr. Ka-
zım ARSLAN, proje 
alanında yoğun bir 
çalışma yürütüldü-
ğünü belirtti.
     "Şu anda iki 
örnek daire, park 
alanı ve iş merkezi 
inşaatına başlıyoruz" 
diyen başkanımız, 
kışa kadar örnek 
dairelerin tamam-
lanmasının hedeflen-
diğini ve kısa süre 
içinde halkın beğe-
nisine sunulacağını 
açıkladı. 

     Başkanımız zorlukların 
kendilerini durdurmadığını ve 
aksine verdikleri sözleri yeri-
ne getirme konusunda daha 
fazla motive olduklarını dile 
getirdi. 
    "Zorluklar ne olursa olsun, 
biz sadece işimizi yapıyoruz. 
Halkımıza verdiğimiz sözleri 
yerine getirmek için var gü-
cümüzle çalışıyoruz" diye-
rek kararlılığını bir kez daha 
vurguladı.

     ÜYE KAYITLARI 
     DEVAM EDİYOR
     Proje kapsamında yapı-
lacak olan konutlar için üye 
kayıtlarının Kasım ayı başında 
başlayacağını açıklayan Baş-
kanımız Dr. Kazım ARSLAN, 
bu süreçle ilgili detayların 
bir hafta içinde netleşeceğini 
ifade etti. 
     Ayrıca asıl inşaatların 
Nisan ayında başlayacağını 
ve yaklaşık üç yıl içerisinde 
konutların teslim edileceğini 
belirtti.

     YOZGAT’A PANORAMİK  
     BİR YAŞAM ALANI
     Başkanımız Dr. Kazım 
ARSLAN, Şehr-i Huzur pro-
jesinin konumuna da dikkat 
çekerek, Yozgat’a hakim bir 
noktada, Et Süt Kurumu'ndan 
başlayıp TOKİ konutlarına ka-
dar inen bölgede yer alacağı-
nı söyledi.
      Bu alanın şehri panora-
mik olarak gören, modern 
bir yaşam alanı oluşturacak 
stratejik bir konum olduğunu 
vurgulayan başkanımız, Yoz-
gat'ın bu projeyle çehresinin 
değişeceğini ve halkın yeni 
bir yaşam standardına kavu-
şacağını ifade etti. 
    Başkanımız Dr. Kazım 
ARSLAN, açıklamasını "Biz 
işimize bakıyoruz ve işimizi 
yapmanın gayreti içerisinde-
yiz. 
Dışarıdan gelen yorumlar bizi 
etkilemez; biz verdiğimiz söz-
leri yerine getirmenin peşin-
deyiz" diyerek tamamladı.”

DOĞAN 
TUFAN

Ankara Büyükşehir Beledi-
yesi (ABB), Ankara Kalesi’nin 
tarihi surlarını koruyarak 
geleceğe taşımak amacıyla 
başlattığı kapsamlı onarım 
çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. ABB, Avru-
pa’dan özel olarak getirilen 
malzemelerle, sur duvarla-
rındaki çatlakları onarıyor ve 
kalenin yapısal bütünlüğünü 
sağlamak için bilimsel yön-
temlerle restorasyon gerçek-
leştiriyor.

 
     2025 MART’A KADAR 

 TAMAMLANACAK 
     ABB Kültür ve Tabiat 
Varlıkları Daire Başkanlığı 
Proje Koordinatörü Bekir 
Ödemiş, çalışmaların 2025 
Mart ayında tamamlanması-
nın hedeflendiğini açıkladı. 
Ödemiş, kale duvarlarındaki 
çatlaklar ve yapısal sorunlar 

için titiz bir restorasyon süre-
ci yürütüldüğünü belirterek, 
“Sadece sur duvarlarındaki 
çatlaklar değil, Kale’nin 
batısındaki surlarda da ciddi 
bilimsel restorasyon çalışma-
ları yaptık. Çatlak olmayan 
diğer surlarda da onarımlar 
gerçekleştiriyoruz,” dedi.

 
     ANKARA KALESİ'NDE 

 KAPSAMLI 
 RESTORASYON 

     Ankara Kalesi’ndeki ona-
rım çalışmaları, tarihi yapının 
korunması adına büyük önem 
taşıyor. Kale’nin surlarında 
uzun süredir devam eden 
tahribat, önceki dönemlerde 
yapılan düzenlemeler ve ağır 
makinelerle gerçekleştirilen 
çalışmalar sonucu daha da 
büyümüş. ABB, bu olumsuz 
etkileri ortadan kaldırmak 
için bilimsel veriler ışığında 

kapsamlı bir restorasyon 
programı uyguluyor.

 
     JEORADAR VE SİSMİK 

 ÇALIŞMALARLA 
 DERİNLEMESİNE 
 İNCELEME 

     Restorasyon süreci, 
Kale'nin mevcut durumunu 
detaylı bir şekilde incelemek 
için Ankara Üniversitesi ile iş-
birliği içinde yapılan jeoradar 
ve sismik çalışmalara daya-
nıyor. Bu çalışmalar, Kale'nin 
yapısal zayıflıklarını tespit 
etmek için adeta “röntgen” 
çekmek anlamına geliyor. Bu 
veriler, yapılan restorasyonun 
temeline yön veren en önemli 
kaynakları oluşturuyor.

 
    AVRUPA’DAN ÖZEL   

ÜRETİM MALZEMELER 
    Restorasyon çalışmala-
rında kullanılan malzemeler 

de oldukça özenle seçildi. 
ABB, Avrupa’dan özel olarak 
getirilen paslanmaz çelik ve 
esnek malzemeler kullanarak 
sur duvarlarındaki çatlakları 
onarıyor. 

Deprem performansı 
yüksek bu malzemeler, 
kalenin yapısal bütünlüğünü 
koruyarak gelecek nesillere 
aktarılıyor.

 
     TARİHİ SAAT KULESİ 

 VE DİĞER YAPILAR DA 
 ONARILIYOR 

     Ankara Kalesi’ndeki resto-
rasyonun sadece surlarla sı-
nırlı olmadığı belirtiliyor. Aynı 
zamanda tarihi saat kulesi de 
aslına uygun olarak restore 
ediliyor. ABB, Ankara’nın 
kültürel mirasını yaşatmayı 
ve kentin turizm potansiyelini 
arttırmayı hedefliyor. 
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ANKARA KALESI'NDE 
TARIHI DOKUNUŞ 

    

YOZGATLI GURBETÇILERDEN  
VIYANA’DA BIRLIK MESAJI!

Avusturya Viyana'da 
faaliyet gösteren Zafer 
Camii Derneği, gelenek-
sel programlarına devam 
ederek, Yozgatlı gurbet-
çilerin büyük bir coşku-
su eşliğinde yeni sezon 
açılışını gerçekleştirdi.  
    Dernek üyeleri, bu an-
lamlı etkinlikte birlik ve 
beraberliğin önemini bir 
kez daha vurgulayarak, 

toplumsal dayanışmanın 
gücünü gözler önüne 
serdi.

 
     YOZGAT GİLİĞİ 

 VİYANA’DA 
     Sezon açılışı, Yozgatlı 
gurbetçilerin yoğun ka-
tılımıyla büyük bir coşku 
içinde yapıldı. Katılım-
cılar, etkinlik boyunca 
hem nostaljik anlar 

yaşadı hem de kültürel 
değerlerin yaşatılmasına 
katkı sağladılar. 

Dernek yönetimi, 
"Meşhur Yozgat Giliği ile 
yeni sezonumuzu büyük 
bir coşkuyla açtık" açık-
lamasında bulunarak, 
etkinliğin ne kadar özel 
olduğunu dile getirdi. 
     Zafer Camii Derneği, 
birlikteliği pekiştiren bu 

tür etkinliklerin önemine 
dikkat çekerek, "Hep 
birlikte başarılı ve dolu 
dolu bir sezon geçirmeyi 
dört gözle bekliyoruz. 

Bu tür etkinliklerin, 
hayırlara vesile olmasını 
Rabbimizden dileriz" 
diyerek, gelecekteki 
programlara olan heye-
canlarını paylaştı. 

HABER MERKEZİ
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Pursaklar Belediyesi, yaz kış deme-
den çocukların sağlıklı bir ortamda 
oyun oynamalarını sağlamak için 
parklarındaki temizlik çalışmalarına 
devam ediyor. 
     Belediye ekipleri,  ilçe genelindeki 
parklarda kapsamlı temizlik yaparak, 
vatandaşların rahatça kullanabileceği 
alanlar yaratıyor. 
     Pursaklar’da Temizlik Seferberliği 
Pursaklar Belediyesi, çocukların 
sağlıklı ve güvenli bir şekilde oyun 
oynayabilmesi amacıyla parklarında 
temizlik çalışmalarını hafta boyu sür-
dürüyor. Belediyenin temizlik ekipleri, 
oyun alanları, oturma yerleri, yürüyüş 
parkurları ve yeşil alanları titizlikle te-
mizleyerek parkların hijyen seviyesini 
yüksek tutuyor. 
     Belediye yetkilileri tarafından yapı-
lan açıklamada, "Çocuklarımız yaz-kış 
fark etmeksizin pırıl pırıl ortamlarda 
koşup oynayabilmeleri için parkları-
mızda, hafta boyu temizlik çalışmala-
rını sürdürüyoruz." ifadelerine yer ve-
rildi.  Pursaklar Belediyesi, parkların 
temizliğini ve bakımını sürekli olarak 
sürdüreceğini belirterek, ailelerin 

güvenle ve rahatça kullanabileceği 
parklar oluşturmayı hedefliyor. 

Ekipler, parkların çocuklar için 
güvenli ve hijyenik ortamlar sunma-
sını sağlayarak, bölge sakinlerinin 
parkları keyifle kullanabilmesi için 
çalışmalarına devam ediyor. 
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Pursaklar ‘da 
Temizlik Zamanı

Mamak'ta CHP'nin 
Gücünü Artıyor!

Elmadağ Belediyesi, "Ustalara 
Saygı Konseri - I" etkinliğiyle 
Türk Halk Müziği severlerini 
bir araya getirdi. Belediye Halk 
Müziği Topluluğu tarafından 
hazırlanan konserde, yüreklere 
dokunan türküler ve unutulmaz 
eserler seslendirildi.

 
     TÜRK HALK MÜZİĞİ'NİN 

  USTALARI SAHNE ALDI 
     Konserde, Türk Halk Müziği 
sanatçısı Bedia Akartürk, TRT İz-
mir Radyo sanatçısı Erkut Özkan 
ve Koro Şefi Arif Erdinç Akkuzu 
sahne aldı. Saz sanatçılarının ve 
koristlerin eşlik ettiği etkinlik, 
yoğun ilgi gördü.

 
     BAŞKAN AŞKIN’DAN 

  TEŞEKKÜR MESAJI 
     Elmadağ Belediye Başkanı 
Adem Barış Aşkın, konserin 
ardından yaptığı konuşmada, 
"Türkülerin gücüyle bir arada 
olmanın mutluluğu tarifsizdi. 
Bu anlamlı gecede bizlerle 

olan, yüreklere dokunan eser-
leriyle gönüllerimizi fetheden 
Türk Halk Müziği Ses Sanatçısı 
Sayın Bedia Akartürk Hanım’a, 
Elmadağ’ımızın gururu TRT 
İzmir Radyo Sanatçısı Sayın 
Erkut Özkan Bey’e, Koro Şefimiz 
Sayın Arif Erdinç Akkuzu’ya, saz 
sanatçılarımıza, koristlerimize, 
sahne önü ve arkası emektar 
çalışanlarımıza yürekten teşek-
kür ederim. 

  En büyük teşekkürü ise bu 
akşam bizi yalnız bırakmayan ve 
türküleri yüreğini açan siz de-
ğerli halkımıza borçluyuz. İyi ki 
varsınız! Daha nice konserlerde 
birlikte olmak dileğiyle..." dedi. 
     Yoğun Katılım ve Güzel Anlar 
Türk Halk Müziği'nin usta 
isimlerinin sahne aldığı bu özel 
gecede, Elmadağ halkı türküle-
rin coşkusuyla unutulmaz anlar 
yaşadı. 

  Konser, büyük bir katılım ve 
beğeniyle sona erdi. 
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Türkülerle Gönül Gönüle

Ankara’nın modern sa-
nat merkezi Cermodern, 
2025 yılına sayılı günler 
kala başkentlileri yılbaşı 
heyecanı içinde ağırladı. 
Tasarımcıların el emeği 
ürünlerini sergilediği 
yılbaşı pazarı, Başkentli-
lerden yoğun ilgi gördü. 
Renkli Yılbaşı Pazarı Cer-
modern’de Açıldı 
     21 Aralık Cumartesi 
günü kapılarını açan Cer-
modern Yılbaşı Pazarı, 
22 Aralık Pazar günü 
akşam saat 20.00’ye kadar 
ziyaretçilerini ağırladı. 
Pazar yerinde, profesyo-
nel ve genç tasarımcılar 
tarafından üretilen takılar, 
yılbaşı süsleri, dekoratif 
aksesuarlar ve hediyelik 
eşyalar sergilendi. Baş-
kentliler, el emeği ürün-
lere büyük ilgi gösterdi 
ve sevdikleri için özel 
hediyeler aldı. 
     Yılbaşı pazarına katılan 
satıcılar, pazara olan ilgi-
den memnun olduklarını 
dile getirdi. Ürün satıcıla-

rından Mahmut Gayretli, 
"Özel olarak tasarladığı-
mız ürünlere gösterilen 
bu ilgi bizi çok motive 
ediyor.

 Yeni yıl öncesi böyle 
bir etkinlik, hem bizler 
hem de vatandaşlar için 
çok değerli" şeklinde 
konuştu.

 
     YENİ YIL ATMOSFERİ 

  CERMODERN’DE 
  YAŞANDI 

     Cermodern Yılbaşı 
Pazarı, alışverişin öte-
sinde, sıcacık bir yılbaşı 
atmosferi sundu. Alan, 
yılbaşı ışıklarıyla süslene-
rek, Ankaralılar için adeta 
bir cazibe merkezi haline 
geldi. 

  Alışverişin yanı sıra 
çay ve kahve içilebilen 
dinlenme alanları da 
vatandaşların keyifli za-
man geçirmesine olanak 
sağladı. Başkentliler, hem 
alışveriş yaptı hem de 
yılbaşı ruhunu doyasıya 
yaşadı. HABER MERKEZİ

Başkentliler Yılbaşı 
Pazarında Buluştu

Mamak Belediye Başkanı Veli Gün-
düz Şahin, West Sendromu hastalığına 
yakalanan 6 yaşındaki Taha Emir Kaşçı 
için yapılan yardım çağrısına kayıtsız 
kalmadı. Geçtiğimiz Kasım ayında, sosyal 
medyadan yardım isteyen anne Emi-
ne Kaşçı'nın talebine duyarlı yaklaşan 
Başkan Şahin, aileyi Boğaziçi Mahalle-
si’ndeki evlerinde ziyaret ederek destek 
olmuştu.

  Başkan Şahin’in yardımlarıyla, yatağa 
bağımlı ve hareket edemeyen Minik 
Taha'nın tedavi süreci başlamıştı.

 Bu tedaviyle birlikte, Taha Emir Kaşçı 
kısa süre içinde oturabilmeye ve yavaşça 
hareket etmeye başladı. Başkan Şahin, 
Taha’yı eşi Ayşe Şahin ile birlikte başkan-
lık koltuğuna oturtarak, "Seni kocaman 
seviyorum" diyerek minik Taha’yı sevgiy-
le kucakladı.

 
     BAŞKAN ŞAHİN’İN DESTEĞİYLE 

 AİLENİN YÜKÜ HAFİFLEDİ 
     West Sendromu nedeniyle hareket 
edemeyen ve oturamayan Taha Emir 
için, Başkan Şahin, ailesinin maddi 
yükünü hafifletmek amacıyla evde bakım 
hizmeti için maddi yardımda bulunmuştu. 
Taha’nın tedavi süreci de hızlı bir şekilde 
olumlu sonuçlar vermiş, Minik Taha kısa 

süre içinde yatağa bağımlılığından kurtul-
muştu. Başkan Şahin, sosyal belediyecilik 
anlayışıyla yürüttükleri çalışmaların bir 
parçası olarak, Taha’ya oyuncak hediye 
etti. Şahin, “Taha’yla konuştuk, gözle-
rimizle konuştuk. Sadece dudaklar ko-
nuşmaz, gözler de konuşur. Taha bugün 
‘Başkan’ oldu. Yavrumuz inşallah daha da 
iyi olacak. Çocuğumuzun mutluluğu ve 
sağlığı bizleri de mutlu edecektir” dedi.

 
     ANNE KAŞÇI: “BAŞKANIMIZ 

 SÖZÜNDE DURDU” 
     Anne Emine Kaşçı, Başkan Şahin’in 
desteğiyle Taha’nın tedavisinde gelişme 
kaydettiklerini ve artık oğlunun hareket 
etmeye başladığını belirterek teşekkürle-
rini iletti. “Taha Emir, desteksiz otura-
mıyordu, dik duramıyordu. Başkanımız 
sözünde durdu. 

Doktorlar da Taha’nın gelişim gösterdi-
ğini söyledi. Çocuğumun hareket etmeye 
başlaması bile benim için umut oldu. 
Başkanımıza bizi zor zamanımızda yalnız 
bırakmadığı için teşekkür ederim” dedi. 
     Başkan Şahin’in duyarlılığı ve yar-
dımları, Kaşçı ailesi için büyük bir umut 
kaynağı olurken, Mamak Belediyesi'nin 
sosyal belediyecilik anlayışı bir kez daha 
gözler önüne serildi. HABER MERKEZİ

Başkan Şahin Yardım 
Çağrısına Kayıtsız Kalmadı

Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, CHP Mamak İlçe 
Başkanlığı tarafından düzenlenen 
"Parti Programı Yenileme Danış-
ma Kurulu" toplantısına katıldı. 
Toplantı, partinin yeni dönem he-
defleri ve çalışma prensiplerinin 
ele alındığı verimli bir buluşma 
oldu. 

Başkan Şahin, toplantı sonrası 
yaptığı açıklamada, "CHP Mamak 
İlçe Başkanlığımız tarafından 
düzenlenen, parti programı yeni-
leme gündemli danışma kuruluna 
katıldık. Tüm katılımcılara teşek-
kür ederiz. Birlik ve dayanışma 
içinde çalışmaya devam edece-
ğiz." ifadelerini kullandı.

 
     PARTİ PROGRAMI 

  YENİLENİYOR! 
     CHP, toplumun değişen ihti-
yaçlarına ve beklentilerine daha 
iyi cevap verebilmek amacıyla 
parti programını yeniliyor. Par-
tinin yeni dönemde daha etkili 
bir muhalefet yapmayı amaç-
ladığı belirtilirken, bu süreçte 
toplumun farklı kesimlerinden 
gelen görüşler değerlendirili-
yor. Yenilenen parti programıyla 

CHP, halkın taleplerine daha hızlı 
ve etkin bir şekilde yanıt verebil-
meyi hedefliyor. Mamak Beledi-
ye Başkanı Veli Gündüz Şahin, 
ilçede yürüttüğü projelerle dikkat 
çekiyor. Halkla iç içe bir yönetim 
anlayışıyla çalışmalarını sürdüren 
Başkan Şahin, Mamak’ın gelişimi-
ne yönelik önemli adımlar atıyor. 
Başkan Şahin, toplantıda CHP'nin 
Mamak'taki çalışmalarını ve 
hedeflerini anlatarak, ilçede daha 
güçlü bir yönetim için gayret 
edeceklerini belirtti.

 
     BİRLİK VE DAYANIŞMA 

  MESAJI VERDİ 
     Toplantının sonunda, Başkan 
Şahin, parti üyeleriyle birlik ve 
dayanışma içinde daha güçlü 
bir CHP oluşturulacağına olan 
inancını vurguladı. Programın 
yenilenmesi sürecinin partiyi 
daha etkin hale getireceğini ve 
CHP’nin Mamak’ta da daha güçlü 
bir şekilde yer alacağını söyledi. 
CHP'nin Mamak’taki yeni vizyo-
nuyla birlikte, ilçede daha güçlü 
bir yönetim anlayışının hakim 
olacağına dikkat çekildi. 
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